
Møterefrerat fra FAU-møte avholdt ved Grunerløkka skole 15. februar.  
 
Agenda:    
   
1. Oppmøte   
2. Godkjenning av Innkalling og agenda   
3. Orienteringer v. rektor og FAU-leder Wenche V. Paulsen   
   

 
1A: Ane  
1C: Jan Erik Bangsund  
2B: Elsa Haugen   
2C: Lotta Annika Parkkonen  
2D: Emil Huster  
3A: Hanne Cecilie Nilsen   
3B: Camilla Lilleaas   
3C: Andreas Bjørklund   
4B: Wenche W. Paulsen 
4C: Stina   
5A: Vibeke Skistad  
5B: Morten Iversen  
6A: Pål  
6B: Mette Ballovar   
6C: Elsa Haugen  
7A: Lene Lagergren   
7B: Wenche W. Paulsen 
7C: Elin Rogndokken  
 
Rektor orienterer: Se vedlagte Powerpoint for referat. 
   
FAU-leder orienterer:   
   
Søknad om omdisponering av frivillighetsmidler er godkjent. Midlene vil bli brukt på skoledisco 

høsten 2022 eller annen type fest og sosial samling for elevene i løpet av 2022. Meld inn forslag til 

type fest og still gjerne i komité! Meldes inn til neste FAU-møte. Sprø gjerne andre foreldre om noen 

vil ta oppdraget!  

Sjekk ut www.oslokfu.no dersom du vil engasjere deg i FAU på Oslo-sentralt nivå i kommunen. Masse 

informasjon og gratis kurs er tilgjengelig dere. Åpent for alle foreldre ved skolen. FAU-styre deltar på 

møter ved kapasitet.  

 
4. Oppdateringer pågående aktiviteter:  
   
Skoledisco for fjerde og femte trinn v. Lene: og Elsa. Jobber med dato. Slutten av mars.   
 
Stormøte 22. mars Elin, Morten, og Nina er ressurser fra FAU. Elin orienterer om planleggingsmøte. 
Inviterte gjester/talere har takket ja. Tar gjerne imot innspill. Send innspill til faugruner.no  

 
Prosjekt skolegård/Nærmiljø. Maria Mediaas og Lars Erik er med.  Emil orienterer. Har hatt kontakt 
med Kunsthøgskolen. De har mye å holde på med. Emil er i kontakt med KORO. 500 000 vil være 
naturlig sum å søke om, mulig å søke først til neste år. KhiO vil være naturlig å være i kontakt med, 

http://www.oslokfu.no/


Emil har denne kontakten. Håper å få søkt neste år. Emil har også kontakt med skolen rundt 
Atriumet, det ble søkt penger til det. Brev på vegne av elevrådet og FAU til Utdanningsetaten.  Vibeke 
orienterer om kontakt med rektor om basketballkurver og området mellom skolen og Dælenenga. 
Morten orienterer om problemstillinger rundt parkering og muligheter for å begrense anledning til å 
parkere i nærheten av skolen.  
 Morten orienterer om Skolemiljøutvalget og deres initiativ. Emil vil være vara til Skolemiljøutvalget. 
Ane melder seg inn i gruppa. Hjertesone: Flere representanter lufter spørsmålet om skolen bør søke 
om status som hjertesone-skole. Morten vil være med på første møte i gruppa.  
 
17.mai-komité er opprettet av rektor etter initiativ fra FAU styret. Representanter fra FAU er Camilla 

Lilleaas og Emil Huster. Komitéen består av rektor, FAU, venneforeningen og korpset. Hensikten er å 

samordne alt som skjer ved skolen i forbindelse med 17.mai. Det er et mål å kommunisere samlet og 

at FAU skal kunne få tilgang på finansiering på linje med venneforeningen. Det vil bli faste møter i 

komiteén fremover og ordningen vil bli evaluert. Det ble på første møte besluttet at foreldre ved 1-4. 

trinn har ansvar for 17. mai.  

 

klasse har ansvaret for oppgaver den 16.mai, 2-4. trinn har ansvaret for selve 17. mai.  

Nytt møte 7. mars.  

  
5. Eventuelt  
 
Skolepatrulje v. Camilla: Hva skjer med skolepatruljen. Wenche: Bymiljøetaten har avvikla det etter 

anbefaling som medførte at skolen fulgte etter. Bymiljøetaten ønsker ikke å utsette barn for risiko og 

har dermed foreløpig lagt ned ordningen. Noen skoler opprettholder ordningen etter initiativ fra 

foreldre som koordinerer dette og stiller opp selv. Må eventuelt komme initiativ fra foreldregruppe. 

FAU anbefaler å ta det opp i foreldremøtene som kommer nå dersom det er noen som ønsker en slik 

frivillig ordning.  

 
Rusmiljøet ved Birkelunden v Andreas Bjørklund. Orientering v. FAU-leder: Det har vært jobbet aktivt 

og forebyggende med å forbedre miljøet rundt Birkelunden gjennom 2021. Dette arbeidet pågår i 

ulike fora både ved og utenfor skolen. FAU og skolen har god kontakt med bydelen, SALTO-teamet 

osv. Vi er forberedt på opptrapping av uønsket aktivitet i parken til våren. Det Vviktigste du kan gjøre 

som foresatt er å melde inn til politi på telefon, chat, internett/tips politiet osv. gjerne daglig og hver 

gang du opplever uønsket aktivitet i parken. Det beste er å selv ringe til politiet. Det nytter lite å kun 

si ifra til FAU eller skolen. Meld deg som dagravn når det legges ut info om dette fra FAU og via 

facebook-siden DAGRAVNER LØKKA, du kan også aktivt forebygge ved å bruke parken selv til 

hyggelige aktiviteter.  

 
Innesko v. Rektor skal sjekke litt. Lærere har tatt initativ. Det har gått skolemelding om dette. Skolen 

oppfordrer til bruk av innesko klassevis og hovedsakelig de lavere trinnene. Ta dette opp i 

foreldremøter dersom du ønsker dette. Skal FAU fremme ønske om innesko-skole? FAU er positive til 

innesko.  

Innkomne saker: Løkkakoret: Er det mulig å fortsette med kor også etter fjerde trinn? Wenche: Dette 

er ikke en FAU-sak, foreldre kan slå seg sammen og opprette er kor så vil skolen stille opp med lokale 



dersom behov. Per nå er dette noe AKS driver med. Elsa: Lakkegata har skolekor. Lakkegata er også 

kor for Grunerløkka, de er også veldig interessert i barn fra Grunerløkka. De har facebook-side.  

Neste FAU-møte vil bli avholdt 29. mars. Innkalling blir sendt ut i forkant.    

På vegne av FAU,   

Andreas Bjørklund  

 


